
La PAH de Banyoles insisteix que cal multar els bancs

La Plataforma d'Afectats per la Hipoteca del Pla de l'Estany es pregunta si rere la negativa

de l'equip de govern a sancionar hi ha els vincles de l'alcalde amb una entitat f inancera

Membres de la PAH durant una acci坦 a l'interior de

l'of icina de Bankia de Banyoles, el mar巽 de l'any

passat. Foto: R. E.

La PAH de Banyoles insisteix a reclamar a l'Ajuntament que

sancioni els bancs que tenen pisos buits des de fa temps i no els

cedeixen per al lloguer social, tal com es preveu en una moci� que,

ara fa un any, va aprovar el consistori per unanimitat. En un

comunicat, la plataforma recorda que el consistori de Girona,

tamb� governat per CiU, ja ha comen�at a multar per aquest

concepte. Atesa l'actitud de l'equip de govern de Banyoles en

aquesta q�esti�, la PAH insinua que hi ha conniv�ncia de l'alcalde

amb les entitats f inanceres: ÒPot ser que el fet que l'alcalde, el sr.

Miquel Noguer, hagi rebut durant anys un sou de l'entitat banc�ria

La Caixa molt elevat (1,3 milions d'euros en vuit anys) faci que a

Banyoles no es multin les entitats banc�ries?Ó

Segons la PAH, a Banyoles hi ha m�s de 700 habitatges buits en mans d'entitats f inanceres, per� tan sols 14

s'han cedit per a lloguer social. Conseg�entment ÐafegeixenÐ, no s'ha avan�at com cal per solucionar els

problemes d'habitatge que hi ha a la ciutat.

En resposta a unes declaracions de l'alcalde a El Punt Avui, la PAH admet que est� polititzada, per� Òen el sentit

que fem pol�tica i nosaltres en aquest cas fem sempre pol�tiques socialsÓ. Alhora, rebutja que la seva actitud no

sigui coherent, ja que, si fan accions de protesta mentre es negocia Ðaf irmenÐ �s perqu� constaten que

aquestes converses no avancen de manera suf icient. Segons el seu parer, sor tir al carrer �s una Òeina de lluita

totalment leg�tima de la classe treballadora per aconseguir els drets que les classes dirigents ens segrestenÓ.

L'equip de govern de Banyoles (CiU i un regidor no adscrit) sost� que �s millor negociar amb els bancs que no

enfrontar-s'hi a base de sancions, tot i que aquesta opci� no la descar ten. L'alcalde ha recordat que a c�pia de

negociar s'ha aconseguit doblar en un any el nombre de pisos de lloguer social disponibles.
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